
OVEN TIMER USER’s MANUAL  
GENERAL OVERVIEW 

Is an electronic timer, which enables you to get the food ready to serve at the desired 
time. The only thing to be done is to program the cooking time and ready time. It can 
also be used as an alarm clock, where you just give in the amount of time after which 
it should remind you by a buzzer tone.

POWER UP
On power up, clock (0:00) and ‘A’ is flashing on the screen. The timer cannot be  
programmed and the clock has to be adjusted. In order to program the timer, you 
have to enter first the manual mode. 

MANUAL MODE

                                                                         
                                            

TIME OF DAY ADJUSTMENT
This adjustment can only made when no cooking program is in progress. First, press 
buttons + and – simultaneously. Then adjust the clock forward direction using + 
button and reverse direction using – button. Long presses of those buttons will result 
in fast changes. 
                                                                                                  

Note: Unless the + or – buttons are pushed along 5 seconds, time of the adjustment 
mode will be end up automatically. If you want to finish time of the adjustment mode 
rapidly, you should press + and – buttons simultaneously.  

M

or

MM

1.Press ‘M’ button in 
order to enter enter 
manual mode.          

2.Press + and – buttons 
simultaneously in order 
to manual mode.           

MM

1.Press + and –         
simultaneously.  

2.Using + or – buttons 
adjust time of the day.
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ADJUSTING THE BUZZER ALARM 
With this feature, you can program after how much elapsed time you should be 
warned by a buzzer sound.

	           
                                                                   

CANCELLING THE BUZZER SOUND

					                                                                           

AUTOMATIC COOKING PROGRAM
If you want to start cooking immediately, you just have to give in the cooking time.
Example: We placed our food into the oven and want it to be cooked for 2 hours 15 
minutes.

M M M

1.Select adjusting 
the buzzer alarm 
pressing ‘M’ button 
once.icon will flash.

2.Give in the period 
of time with the ‘+’ or 
‘–’ buttons.Ex; 5 min. 

3.A few seconds later, 
the screen will return 
to displaying the 
current time of the 
day.

MM

1.Buzzer will sound after 
the programmed amount 
of time.

2.Press any button to   
cancel sound

MMM

1.Current time is 18:30                     2.Switch to ‘M’ button 
2 times to enter cooking 
adjustment mode.

3.Adjust the cooking 
time using the ‘+’ and 
‘–’ buttons.



	
									       

Note: You may cancel the automatic cooking mode any time by entering ‘M’

In the example above, cooking immediately started after giving in the cooking period. 
By the pressing 3 times ‘M’ button, you can see and adjust the ready time. In the 
example below, the ready time will be set at 21:30.

	

                           
							           

We now have programmed our oven to get the food ready at 21:30. Since the cooking 
time was preprogrammed as 2 hours and 15 minutes, your oven will start cooking at 
19:15, so that the food is ready at 21:30.

                 				                                                    

   
When automatic cooking is completed, a buzzer alarm is heard and will sound, if not 
stopped, for 7 minutes.

Now, you have programmed your oven to cook the food 
for 2 hours and 15 minutes. Please do not forget the 
function and/or the temperature knobs of your oven to 
appropriate positions.

M

4.After a few seconds, the 
screen will indicate that 
cooking has started and 
show the current time of

M M

1.Press ‘M’ button 3 times. The screen will display ‘End’ 
and ready time which is 18:30+2:15=20:45 respectively.

M

2.Set it to the desired 
time by using ‘+’ or 
‘–’ buttons mode.

3.In a few seconds, 
screen switches to 
clock

M

Screen just when        
cooking starts

Screen just when        
cooking ends



 

                                                                              	                                                                                        
   						                       	
In the example shown, cooking time has been programmed first; the ready time was 
calculated automatically and was edited by us. It is also possible first to program 
the ready time. In that case, the cooking time will be calculated automatically and 
should be edited thereafter.

IN CASE OF MAINS POWER LOSS
Your oven will be inoperative for security reasons. At that time, the clock will appear 
as a flashing 0:00 together with the ‘A’ symbol. Any cooking program in progress will 
also be cancelled. The clock will appear 0:00, it should be corrected. Firstly, enter 
manual mode and adjust the clock using ‘+’ or ‘–’ buttons.
Note: In case of short duration mains power loss, system will be conserved itself. 
Note: If you will not use your oven right now, be sure that that it is in ‘OFF’ position.

Flashing ‘A’ Shows That The Owen Is Inoperative And You Should Enter Manual Mode In Order 
To Return Normal Working Conditions.

ADJUSTING THE BUZZER TONE:
You may adjust the hearing buzzer tone of the timer.
1- Pressing ‘–’ button, you can hear the current buzzer tone.
2- Releasing and pressing again ‘–’ button will switch to the next tone.  
(3 Different tones available)
3- The buzzer tone will be set to the last adjusted tone.

Note: As factory setting, the buzzer volume is set to the high tone. In case of a      
long power loss, the set buzzer tone will be this one.

1.Switch OFF the oven                                                                2.Reset the timer

Note: Your oven will be inoperative until you reset



عند انقطاع التيار الكهربائي
الدارة. ويعبر عن فان فرنكم سيبقى خارج  السلامة والامان  الشبكة, لزوم  انقطاع كهرباء   في حالة 
الطهي ”A“  هذه   على اذا كان برنامج  الوضعية  بهذه  الشاشة.   الساعة وحرف   الوضعية بفلاش 
   يعمل سيصبح ملغى. يظهر على الشاشة ساعة 0.00 ,زسيلزم عيار الساعة.  ادخل أولاً الى الوضعية

اليدوية  انظر الى الوضعية اليدوية بعد ذلك بواسطة كبسات ألـ + أو - يمكن عيار الساعة
(ملاحظة: سيحافظ النظام على وضعيته في الانقطاع القصير)

ملاحظة: اذا كنتم لا ترغبون بتشغيل فرنكم, لا تنسوا وضع الزر على الاغلاق الموجود على الفرن

فلاش الحر ف  يعني انه خارج الدارة, وللعودة الى الوضع العادي يجب الدخول الى”الوضعية اليدوية “

عيار شدّة صوت التنبيه
يمكنكم تغيير شدّة الصوت المسموع لانذار التنبيه, بواسطة هذا العيار

1. امسك كبسة ) -( مضغوطة, وبذلك يمكنكم سماع شدّة الصوت الذي تم عياره.
2.  اترك كبسة )-(  وامسكها مضغوطة مرة أخرى واسمع شدّة الصوت الآخر, وبذلك يمكنكم الاختيار     )3 مستويات(

3.أخيراً صوت التنبيه, سيرن بآخر شدّة صوت سمعته

 ملاحظة : يكون مستوى شدة صوت التنبيه الاعلى عند الحصول عليه من المصنع. في حالة انقطاع
 كهرباء الشبكة مدة طويلة, اذا كانت شدّة صوت التنبية قد تم تغييرها, سيعود الى عياره كما الخروج

من المصنع.



 لقد رأينا في المثال أعلاه امكانية الدخول الى مدة الطهي والمباشرة فوراً بمدة الطهي تلقائياًً بالضغط 
 ثلاثة 3 مرات ورؤية متى سيكون طهي الطعام جاهز)انتهاء الطهي( واذا اردنا امكانية ’M‘ على كبسة

. عمل عيار. في المثال أدناه يعمل عيار لتكون جاهزية طهي الطعام الساعة 21:30

 بهذا الوضع نكون قد برمجنا فرننا لأن يكون طعامنا جاهز الساعة  21:30
 لقد كنا برمجنا مدة طهي الطعام  من قبل 2 ساعة و 15 دقيقة بهذا الوضع فان عملية طهي فرننا   ستبدأ  
 الساعة 19:15  سيطهو طعامنا بمدة 2 ساعة و 15  دقيقة و سوف ينتهي برنامج الطهي الساعة 21:30

              الشاشة التي ستظهر عند مباشرة عملية الطهي                    الشاشة التي ستظهر عند مباشرة عملية الطهي

عند اكتمال برنامج الطهي, يسمع صوت تنبيه و اذا لم يتم اسكاته فانه سيستمر لمدة 7 دقائق
        1.  اغلق الفرن                   2. أعد ضبط عقارب ساعة الفرن

ملاحظة: وضعية التوقيت الخاص بفرنكم يبقى خارج الدارة حتى تدخل الوضعية ليدوية.

 في المثال أعلاه أولاً دخلت مدة الطهي, وفي المرحلة الثانية تم تغيير انتهاء مدة
 الطهي المحسوبة تلقائياً من قبلنا  . اذا أريد ممكن الدخول الى مدة انتهاء الطهي؛

 في هذه الوضعية سيتم حساب مدة الطهي تلقائياً واذا أريد يمكن تغييرها في
المرحلة الثانية

M M

M

-2-
 بعد بضع ثواني ستعود وضعية عرض

الساعة الآن على الشاشة

M

-2-
    اعمل عيار مدة انتهاء الطهي بواسطة 

      الكبسات  

-1-
 اضغط 3 مرات على ’M‘ يظهر على الشاشة كتابة  ‘  ’  وان مدة ان الطعام سيكون جاهز   

 آبسة



عيار مدة التنبيه
بهذه الوظيفية يمكن عيار المدة, بعدها يمكنكم تشغيل ساعة التنبيه.

اسكات صوت التنبيه الفعّال

برنامج الطهي التلقائي
اذا آنتم ستباشرون بطهي الطعام الذي وضعتموه بالفرن, يكفي وضع مدة الطهي فقط.

مثال: نضع الطعام الذي سنريد طهيه بفرننا, ونريد طهيه لمدة 2 ساعة و 15 دقيقة.

 ساعة الفرن, فان الفرن اصبح مبرمج وسيبدأ بطهي طعامكم مدة 2
 ساعة و 15 دقيقة.  لا تنسى وضع آبسات التحكم الأخرى الموجودة

على الفرن على وظيفية الطبخ والحرارة المناسبة

ملاحظة: يمكنكم إلغاء برنامج الطهي اثناء
البرمجة أو اثناء سير عمل البرنامج وذلك 

بالدخول الى الوضعية اليدوية 

-3-
بعد بضع ثواني ستعود وضعية عرض

  الساعة على الشاشة

-2-
 ضع المدة بواسطة الكبسات + أو - .

 مثال: 5 دقائق

-1-
    يمكنكم عيار مدة وضعية التنبيه

“M”  بالضغط مرة على آبسة سوف 
يشع فلاش الجرس

MMM

-2-
 يمكنكم اسكات صوت التنبيه بالضغط

  على أي زر

-1-
 عند انتهاء الوقت المحدد للتنبيه يبدأ

صوت التنبيه

M M

-3-
ضع المدة بواسطة الكبسات

  + أو -

-2-
  ضع وضعية مدة الطهي بالضغط

“M” مرتين 2 على زر

-1-
الساعة الآن 18:30 

M M M

-4-
 بعد عدة ثوانٍ سيظهر على الشاشة
 الساعة الآن وان برنامج الطبخ

بوضعية العمل

M



دليل استخدام ساعة الفرن
نظرة عامّة

    يوجد موقّت إلكتروني لتجهيز الطعام الذي تضعه بالفرن بالوقت الذي تريده. لهذا العمل عليكم بعيار
 برنامج الوقت فقط على المدة اللازمة لطهي وتجهيز الطعام. وآذلك يمكن استخدام ساعة تنبيه برمجة

دقائق مستقلة عن الفرن

عند عودة التيار الكهربائي
 A عند لحظة عودة التيار الكهربائي, يكون الفرن خارج الدارة. تظهر على الشاشة الساعة وحرف أ 
 بوضعية فلاش. الساعة الظاهرة على الشاشة غير صحيحة يجب عيارها  انظر الى عيار الساع  أولاً

   يجب المرور الى الوضعية اليدوية, لإمكانية عمل برنامج الطهي  انظر الى الوضعية اليدوية

الوضعية اليدوية

عيار الساعة)الوقت
ً  يمكن عيار الساعة فقط اثناء عمل برنامج الطهي. يمكن عمل العيار أولاً بالضغط على + و - معا
بعد ذلك + الى الامام, و - الى الخلف. بالضغط على هذه الكبسات طويلاً ستتغير الساعة بسرعة أآثر

 ملاحظة: اذا لم يتم الضغط على - أو + لمدة 5 ثواني, تنتهي وضعية عيار الساعة تلقائياً. ياذا رغبتم
بإنهاء عملية وضعية عيار الساعة فوراً يمكنكم ذلك بالضغط على آبسات + و - معاً بنفس الوقت

M

وأ

M M

-2-
 اضغط على آبسة + و - بنفس الوقت

للمرور الى الوضعية

-1-
 “M“ اضغط على آبسة

للمرور الى الوضعية اليدوية.

-2-
قم بعيار الساعة بالضغط على آبسات

  + أو -

M

-1-
إضغط على + و - بنفس الوقت

M


